
Zápis
z jednání kontrolní komise  Společenství Evropská 530/26

ze dne 11.11.2009

Kancelář v suterénu, přítomni: Horáčková, Mík

Formulář o počtu osob v bytech s podpisy byl doplněn a předán předsedovi výboru a správci
14.5. 2009. Počet osob v bytech je 61 + 3 osoby v 3 bytech městské části.

Byly projednány zápisy  výboru č. 11 – 14, ne 12.
Z projednání vyplývá otázka: Komisí zdůvodněná změna návrhu číslování bytů shodné
s katastrem přednesená na schůzi výboru č.13 nebyla akceptována. Komisi by zajímal důvod
číslování bytů odlišného od katastru nemovitostí.

Člen KK se účastnil kontroly vodoměrů v bytech 13.10.2009 ve skvělé spolupráci
s p.správcem, který poskytl komisi všechny podklady až na počáteční stav hlavního vodoměru
k 31.12.2008. Bylo možné konstatovat, že k žádným velkým ztrátám vody za hlavním
vodoměrem nedochází (rozdíl je v rámci chyby měření). Je ještě několik nesledovaných
vodoměrů (záchody na chodbě, kancelář v suterénu, možná další) kde je spotřeba zatím
minimální.

Byl projednán návrh Domovního řádu. Komise se zněním souhlasí. Vzhledem k průzvučnosti
stěn domu je potřebné zdůrazňovat klid v domě.

Komise vzala na vědomí rezignaci členky komise p.Šmatlákové. Bylo by dobré ozřejmit a
dohodnout vztahy mezi výborem, správcem a kontrolní komisí.

V tomto roce se na KK nikdo neobrátil se stížností, či podnětem k řešení.

Zapsal: 12.11.09 Mík


